

NIWH

The Nanjing International Water Hub 南京国际水务中心

The Nanjing International Water Hub (NIWH) is a strategic initiative of Sembcorp Industries. It is an international centre to promote the exchange of ideas and best practices for the advancement of the industry, a technology platform for water technology companies to commercialise new technologies for the Chinese market. The water hub is designed for technology providers to introduce new technologies and help utility operators to adopt new solutions to meet water and wastewater management challenges in China.

南京国际水务中心(NIWH)由新加坡胜科工业战略打造。NIWH是技术创新与业务机遇中心,专注于促进创新技术及解决方案在中国水务市场的商业化。NIWH能够促进技术供应方向中国水务市场引进新技术,帮助公用事业企业采用创新技术解决水及废水处理所面临的挑战。NIWH作为全球水务技术交流中心,将整合行业内的实践方案和创新技术,促进相互交流,推动水务行业发展。



- Focus on promoting innovation in water and wastewater management technologies, and facilitate the industry to adopt new technologies and solutions for managing water and wastewater challenges.

专注于促进水与污水处理技术的再创新,推动行业采用创新技术和方案解决水及废水处理所面临的挑战。

- Facilitate technology providers to commercialise new technologies and solutions for the Chinese market, using Sembcorp's 16 wastewater plants in China as test-bedding facilities to validate new technologies under actual operating environment.

加速创新技术和解决方案在中国水务市场的商业化进程,开放胜科在中国的16个污水处理厂,在实际运行条件下验证创新技术。

- Create a vibrant eco-system of related industry companies and organizations to promote and facilitate the development and commercialization of innovative technologies. Companies will be able to work together, support and co-create business opportunities for one another.

在NIWH内打造一个涵盖行业相关企业及机构的生态系统。促进政府机构、非政府组织、行业协会、高校、科研院所、企业间的互动,提升行业标准、共创商机。



Nanjing International Water Hub 南京国际水务中心

Tel 电话 : (86) 25-82281188-868

Email 电邮 : daniel.wongwk@sembcorp.com

